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 ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
 
 

                         
 

                             
                             
                         
                             Θήρα   04  Μαϊου  2022    
                              Α.Π.  -4747- 

                Ο  Πρόεδρος της Οικονομικής  Επιτροπής  Δήμου Θήρας  
                   Προς  τα Μέλη της Οικονομικής  Επιτροπής : 

1. κα    Σοφία Κίτσου                             

2. κ.  Δρόσο Σπυρίδωνα                                           

3. κα  Σιγάλα Καλλιόπη                                                
4.  κ. Αναστάσιο -Νικόλαο Ζώρζο                               
5.  κ.   Ρούσσο       Άγγελο     
6. κ.   Χάλαρη        Αντώνιο   του Λουκά                                 

 
 
Kοιν.:    1.κα Αργυρού Μαρία Δ.Σ. 
              2.  κα Κόκκαλη  Ακυλίνα Δ.Σ. 
              3. Γενικό Γραμματέα Δήμου  
                   κ. Ιωάννη Ευδαίμων 
              4. Δ/νσεις Υπηρεσιών Δήμου 
         
                          

 

        
     Λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαίτερες συνθήκες που επικρατούν στην χώρα μας, λόγω της εμφάνισης 
του κορωνοϊού COVID -19, την παρ. 1 του άρθρου 10 της αριθ.55/2020 Πράξης Νομοθετικού 
Περιεχομένου «Κατεπείγουσες διατάξεις για τη λειτουργία Δήμων και Περιφερειών κατά τη διάρκεια 
της λήψης μέτρων αποφυγής της διάδοσης του κορωνοϊού covid-19», καθώς και τις διατάξεις των 
άρθρων 72, 74  & 75 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄/87/7-6-2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτ/σης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης –Πρόγραμμα Καλλικράτης»,   
    
    Καλείστε  όπως σήμερα την 4η  Μαϊου 2022  ημέρα της εβδομάδας  Τετάρτη   και  ώρα 13:00 μ.μ.,  
παραστείτε σε έκτακτη  συνεδρίαση της Ο.Ε., η οποία θα διεξαχθεί δια τηλεδιάσκεψης μέσω της 
εφαρμογής e-presence, προκειμένου να συζητηθεί και ληφθεί  υπό της Οικονομικής  Επιτροπής  
απόφαση  για το θέμα: «Εξειδίκευση ή μη πίστωσης για την παράθεση γεύματος στο Κλιμάκιο 
Αιμοδοσίας». 
 
     Το κατεπείγον του θέματος έγκειται στο γεγονός ότι η αιμοδοσία πραγματοποιείται ήδη το νησί και 
πρέπει άμεσα να ολοκληρωθούν οι διαδικασίες ανάθεσης, οι οποίες λόγω τον γιορτών του Πάσχα και της 
Πρωτομαγιάς έχουν καθυστερήσει . 
 

                                                             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
                                           

                      
                                                                               Α. ΣΙΓΑΛΑΣ  

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 


